
Förslag till dagordning för Norrlandscupen, möte  No.4 
 

Datum och Tid: 2023-11-28, kl.19.00 

Plats: Digitalt online-möte 

 

Erik Wetter, UAK 

Jennie Olert, SHRA Sundsvall 

Philip Ullberg, Vuollerim 

Mikael Rossander, VKRC 

Anders Lindholm, SMS 

Andreas Karlsson, JMK 

John Rönnbäck, PMS 

Daniel Callenberg, LMS 

Jack Solstad, Bodö 

Anders Härenby, Bergs MK 
 

§1 Mötets öppnande  

  

§2 Val av ordförande för mötet  

Erik 

  

§3 Val av sekreterare för mötet  

Erik 

  

§4 Val av justerare och rösträknare för mötet  

Mikael Rossander 

  

§5 Godkännande av dagordning  

Ja 

  

§6 Föregående mötesprotokoll  

  

§7 Ekonomi. 

Finalbidrag Luleå -15000 kr 

Webhotell: -1121,25 kr 

Kassa: 31666 kr 

  

§8 Tävlingskalender 2024 

Lycksele avser att hålla en tävling utanför NC samma datum som Sundsvall. Lyckseles tävling skall 

ha DM-status. NC-kommittén tycker att detta är olämpligt och önskar ett officiellt uttalande från 

Lycksele MK hur de har resonerat. 

Lycksele kommer att arrangera finaltävling enligt planering. 

Vuollerim fick inte hålla tävlingen för Radne på grund av avstånd. Vuollerim kommer inte att klara 

av ekonomiskt att hålla en enkeltävling. Kommittén föreslår att Vuollerim arrangerar en 

dubbeltävling. Piteå kan tänka sig att gå ner till enkeltävling ifall någon protesterar mot 10 

deltävlingar. 

Umeå ställer sig positiva till att arrangera en delad enkeltävling. 



 

§9 Poängräknare 2024 

Sundsvall och Vuollerim har diskuterat saken men meddelar att man inte har någon kandidat. 

Övriga klubbar jobbar vidare med frågan. 

 

§10 Motion: Beslutanderätt för delegater i NC-kommittén 

Luleå har inte diskuterat saken. 

Örnsköldsvik har inte diskuterat saken. 

Sundsvall har inte diskuterat saken. 

Bodö har inte diskuterat saken. 

Jämtland har inte diskuterat saken. 

Vuollerim har inte diskuterat saken. 

 

Frågan bordläggs till nästa möte. 

 

§11 Övriga frågor  

Scorit utreds av Örnsköldsvik. Rossander har tagit kontakt med Pontus Palm. Kostnaden är 500 

kr/tävling. Hårdvaran skall vara kompatibel med Scorit. Digital anslagstavla ingår. Scorit är helt 

webbaserat. Annonsplatser kan säljas i interfacet, 500 kr och uppåt. Vi kan få hjälp med första 

tävlingen. Man binder inte upp sig på ett visst antal tävlingar. 

 

Datorn som vi använder för tidtagningen börjar vara sliten. Håll utkik efter något fräschare. 

 

Fysiska möten efterlyses av Lycksele. Ingen annan i kommittén tycker att det är någon bra idé. 

Möjligtvis att man kan träffas i samband med tävlingar.  

 

§12 Nästa möte  

Årsmöte vecka 6. Luleå är sammankallande för 2024. 

  

§13 Mötets avslutande  


